

Tirsdag d. 21/6 2016 kl. 19.30 i klublokalerne på Plantagevej 11

Tilstede var:

Lars Bay (formand), Martin Dahl Ovesen, Steffen Madsen (suppleant), Henning Gade Sørensen, Carsten Kidmose (suppleant)

Dagsorden:

1. Godkendelse af ref. Fra sidste møde d. 10/5 2016

Intet at bemærke, referatet blev godkendt

2. Formanden orienterer

Lars har haft en dialog med de personer vi sidste gang drøftede kunne have en nøgle. Jørgen K siger han har afleveret til Poul O. Vi mangler 100% bekræftelse fra Poul O. at han har modtaget en nøgle fra Jørgen K. Poul O. siger han har afleveret sin nøgle til Lone Lützen, som (bekræftet) har afleveret til Henning, kassereren. Carsten bemærker at Peter Birk helt sikkert har en nøgle, Lars Bay tager fat i Peter Birk for at få bekræftet dette.

Lars har desuden haft fat i de forskellige udvalg for at få fundet ud af hvem der står for hvad i de forskellige udvalg og interessegrupper. Mht. Interessegrupper er der pt. kun for alvor gang i Compose. Kikkassen, Focus Natur og Light Painters ligger lidt stille, med sporadisk aktivitet.

Udstillingsudvalget fungerer fint, og består af Bernt, BO og Jørgen Werner, mens der trækkes på en del andre medlemmer for at sikre at der er nok til udvælgelse af billeder.

Hyttetursudvalget er Bernt og Jørgen Werner.

Der har været en forespørgsel fra Bernt om udlån af TV skærm til et FDF arrangement, dette er der givet afslag på, da vi ikke kan låne klubbens udstyr ud.

Lars har skrevet til Kjeld om hvad der kunne være af ønsker til nyt udstyr i studiet. Kjeld har endnu ikke svaret.

Lars bemærkede at loftet roder gevaldigt. Der udsendes mail til alle medlemmer om at de skal få afhentet deres billeder der ligger inde på loftet, da det primært er disse der roder.

Lars bemærkede at det kunne være en fordel fremover at bestyrelsesreferaterne var nummereret fortløbende, så man kunne have bedre styr på om man mangler et i serien. Det blev vedtaget at vi fremover nummererer referater med 2016-01, 2016-02 osv., så de kommer i rækkefølge pr. år. Nærværende referat er nr. 2016-06, da det er 6. bestyrelsesmøde i 2016.

Der er 4 personer der har spurgt på medlemskab. Lars kontakter dem.

3. Kassereren orienterer

Jim har afleveret regnskabet fra Jyske Mesterskaber, hvilket gav et overskud på ca. 1.700,- Status på kassebeholdningen er ca. 69.000,- Da kassereren lige har overtaget regnskabet er der ikke et 100% overblik over alt, men økonomien blev gennemgået, og det er kasserens indtryk, at vi er nogenlunde på budget. Det blev drøftet hvor dybt vi skal gennemgå økonomi på bestyrelsesmøderne, og det blev aftalt at kassereren sigter efter at gennemgå økonomien rimelig grundigt på mindst hver 2. bestyrelsesmøde. Derudover fremsendes der nøgletal til bestyrelsen før hvert bestyrelsesmøde.

4. Webmasteren orienterer

Artiklen om 2. klub udestår pga. ualmindelig travlhed hos webmaster. Dette bringes i orden snarest. Klubbens webhotel er desuden blevet fornyet, bilag er sendt til kassereren.

Det blev drøftet hvordan vi skal bruge hjemmesiden fremover, og der var bred enighed om, at vi fortsat er nødt til at vedligeholde de fasteoplysninger som vedtægter, program mv. på hjemmesiden, og at vi også er nødt til at bringe nyheder her, da ikke alle medlemmer er på Facebook. I 2017 skal hjemmesiden opdateres, så vi får den gjort lidt mere tidsvarende.

Det blev vedtaget at vi tilføjer aktiviteter med ordlyden "Sommerferie", de torsdag hvor der holdes ferie i klubben, med en note til folk om at de skal huske at få taget nogle gode rejsebilleder, samt huske at tage billeder til kaffecup.

5. Billedsekretæren orienterer

Billedsekretæren var fraværende, men et par ting er fremsendt. Artikel om 2. klub mangler, nævnt under pkt. 4.

Vi afventer besked om kilometergodtgørelse fra dommere til 2. klub, vi har intet hørt fra dem.

6. Nyt fra grupper og udvalg

som nævnt i pkt. 2 har Lars Bay haft en dialog med grupper og udvalg. Ellers intet at bemærke.

7. Programlægning for efteråret

Programmet blev gennemgået, og de enkelte punkter drøftet. Billedsekretærens forslag om at lave et par udstyrs aftener blev medtaget og puttet ind i programmet. Der er en del aktiviteter der stadig ikke er 100% afklaret, men alle aktiviteter er datofastlagt.

8. Kommende opgaver

I forhold til det nye program var der behov for at drøfte hvordan vi afvikler billedkritik fremover. Det blev aftalt at vi vil prøve at videreføre den tidligere model med at et erfarent medlem afholder sammen med et relativt "nyt" medlem, for at få noget diversitet i den måde kritikken afvikles på, så det ikke altid er de samme 4 der er kritikere. Der blev drøftet hvilke

medlemmer der kunne tænkes at tage en omgang billedkritik. Lars skriver ud til dem.

9. Eventuelt

Intet at bemærke

10. Næste møde

Lars Bay indkalder, vi vil prøve om vi kan presse et møde ind sidst i juli.

Umiddelbare Aktionspunkter:

Lars Bay:

Tager fat i Peter Birk for at få bekræftet at han har en nøgle

Hører Poul O. om han kan bekræfte at Jørgen K har afleveret en Nøgle til Poul O, eller om den Poul O. afleverede til Lone Lützen er en Poul Altid har haft.

Kontakter tidligere medlem eller andre mht. foredrag om sport/action foto. Gerne en professionel sportsfotograf (kontakt evt. dansk journalistforbund), da vi har et budget til eksterne foredragsholdere.

Skriver ud til billedkritikere for at sikre at de har lyst.

Skriver ud til alle medlemmer om at få ryddet op på loftet.

Kontakter de 4 personer der har spurgt på medlemskab.

Martin Dahl Ovesen:

Opdaterer hjemmesiden med artikel om 2. klub.

Lægger program for 2. halvår på hjemmesiden, inkl. "sommerferie" aktiviteter.

Steffen Madsen:

Kontakter modeller mht. modelaftener. 3-4 modeller til udendørs portræt d. 18/8, og 1 model til studieportræt d. 10/11.